
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 08.02.2018 Afdeling 1 Dybbølvej 

Udskudt til torsdag pga. økonomimøde i boligforeningen. 

 

Tilstedeværende: Henrik, Peter, Michele, Birgitte, Jannie 

 

Kabel-TV. Indhent kontrakt fra Bjarne, så vi kan få det kommunikeret ud til beboerne. 

Information fra Økonomimødet rundsendes til bestyrelsen 

Henrik R kom ikke med på fremvisning af færdig lejlighed. 

Det undersøges om der kan laves bump på vejen. 

Det undersøges om vi kan komme af med polsk bil 

Mail vedr. vand i kælderen rundsendes til bestyrelsen. 

 


